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ZAPISNIK SA 24. SJEDNICE UO BS PGŽ  

 

Rijeka, 04. veljače 2020. 

 

Članovi UO sudionici sjednice: 

 

1. Miljenko Butković - predsjednik 

2. Dino Blečić - član 

3. Dean Klarić, član 

4. Damir Jasić, član 

5. Slobodan Marelja-Bošnjak, član 

6. Renata Ševerdija – član 

7. Davor Ćuška – član 

8. Ivan Sušanj - član 

 

Odsutni: 

1. Sandro Gulja, član 

2. Franko Karlović, član 

3. Vjekoslav Matetić - član 

 

 

D N E V N I  R E D 

 

1. Usvajanje Zapisnika sa 23. Sjednice UO BS PGŽ  

2. Završno financijsko izvješće za 2019.g.  

3. Odluka o zastupanju BS PGŽ ( pravo potpisa) 

4. Prijedlog zaduženja članova UO BS PGŽ 

5. Prijedlog i izbor članova stalnih komisija BS PGŽ  

5.1. Sportska komisija (stalno radno tijelo) 

5.2. Komisija za razvoj boćarskog sporta i školovanje kadrova (stalno radno tijelo) 

5.3. Vijeće sportske arbitraže 

6. Prijedlog Odluke o putnim troškovima i naknadama  

7. Prijedlog Ugovora o organizaciji završnice HJBL  

8. Prijedlog Pravilnika o postupku jednostavne nabave  

9. Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o izboru i proglašenju najboljih pojedinaca, ekipa i sportskih djelatnika 

u boćanju BS  

10. Pitanja i prijedlozi 

 

Sjednica UO BS PGŽ je započela u 18.00 sati u prostorijama BS PGŽ-e. Sjednicu je otvorio i vodio predsjednik Saveza, 

Miljenko Butković 

Ad.1.  Usvajanje zapisnika sa 23. sjednice UO BS PGŽ 

Zapisnik sa sjednice po ustaljenoj praksi dostavljen je svim članovima UO putem elektronske pošte i kako nije bilo 

primjedbi, konstatira se da je zapisnik prihvaćen. 
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 Ad.2.  Završno financijsko izvješće za 2019.g. / N.Jelovica 

Tajnica Saveza ukratko informira članove UO o konačnom završnom financijskom računu za 2019.g. Savez je 

uprihodio 288.031,60 kn dok je rashod bio u visini od 282.661,49 kn. Financijsko dugovanje Savez ima prema HBS-

u na ime klupskih članarina županijskih klubova u iznosu od 6.400,00 kn koje će do kraja ožujka biti podmirene. 

Savez ima potraživanja od strane klubova u iznosu od 24.41¸3,16 kn. 

Ad.3. Odluka o zastupanju BS PGŽ ( pravo potpisa) 

Na prijedlog predsjednika i jednoglasno prihvaćenim od prisutnih članova UO, pravo potpisa uz 

predsjednika imaju i potpredsjednik Saveza, Sandro Gulja te tajnica Saveza, Nives Jelovica. 

Ad.4. Prijedlog zaduženja članova UO BS PGŽ 

Predsjednik je predložio da svaki od članova UO ima svoje zaduženje na koje mora posebno obratiti pažnju i usmjeriti 

svoje aktivnosti. Nakon pročitanog prijedloga od strane predsjednika D.Blečić predlaže jednu promjenu odnosno da 

se F.Karlović i I.Sušanj samo zamjene u svojim zaduženjima pošto su više upoznati s problematikom liga kroz članstvo 

u svojim klubovima za koje i igraju. 

 

Konačni prijedlog zaduženja glasi: 

 

1. Miljenko Butković – predsjednik BS PGŽ / Razvoj boćanja 

2. Sandro Gulja – potpredsjednik / školovanje i izobrazba kadrova 

3. Renata Ševerdija / Boćarski savez Grada Rijeke 

4. Dino Blečić / HBS 

5. Slobodan Marelja / Zbor sudaca 

6. Vjeko Matetić / Zbor trenera i instruktor boćanja 

7. Dean Klarić / Žensko boćanje 

8. Franko Karlović / Druga i treća HBL 

9. Ivan Sušanj / Županijske lige 

10. Damir Jasić / Rad s mladima i domaćin natjecanja u organizaciji BS PGŽ 

11. Davor Ćuška / Prva HBL 

 

Ovakva raspodjela zaduženja je jednoglasno prihvaćena. 

 

Ad.5. Prijedlog i izbor članova stalnih komisija BS PGŽ 

 

Predsjednik predlaže sljedeće članove unutar pojedinih komisija: 

 

5.1. Sportska komisija BS PGŽ: 

 

1. Dino Blečić - predsjednik 

2. Vjekoslav Matetić 

3. Čedo Vukelić 

4. Milivoj Jovanović 

5. Sandro Abram 

6. Davor Jelovica 

7. Ivan Sušanj 

8. Slobodan Marelja-Bošnjak 
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 5.2. Komisija za razvoj boćarskog sporta i školovanje kadrova: 

1. Miljenko Butković - predsjednik 

2. Serđo Samblić 

3. Renata Ševerdija 

4. Dean Klarić 

5. Dolores Vlaše 

6. Dino Blečić 

7. Anton Bučević 

8. Vjeko Matetić 

9. Jakov Draginić 

5.3. Vijeće sportske arbitraže (Stegovni sud) BS PGŽ: 

1. Marino Štefan 

2. Sandro Gulja 

3. Renata Ševerdija 

4. Željko Skočić 

5. Nives Jelovica 

6. Nikol Marelja-Bošnjak 

7. Nenad Juričić 

Prijedlozi za sastav komisija jednoglasno su prihvaćena. 

Ad.6. Prijedlog Odluke o putnim troškovima i naknadama 

Predsjednik je ukratko obrazložio razloge prihvaćanje ovakve odluke te način isplate naknade za prisustvovanje 

sjednicama (drugi dohodak) ili putnih troškova. Naknadne bi iznosile 30,00 kn, 50,00 kn odnosno za putni nalog 1,50 

kn po prijeđenom kilometru ovisno o stalnom mjestu boravka i mjestu održavanja sjednice.  

Prijedlog jednoglasno je prihvaćen. 

Ad.7. Prijedlog Ugovora o organizaciji završnice HJBL 

Predsjednik podsjeća da su svi članovi UO u materijalima za ovu sjednicu dobili na uvid prijedlog Ugovora o 

organizaciji završnice HJBL koji je dostavljen od strane HBS-a. Na sam Ugovor dao je dosta primjedbi te predlaže 

sljedeće postupanje: da se Ugovor prihvati takav kakav je ili da se napravi novi Ugovor od strane našeg Saveza i 

proslijedi prema HBS-u.  

Nadalje, članovi UO uočili su kako se dostavljeni prijedlog Ugovora o organizaciji završnog turnira HJBL značajno 

razlikuje od uvjeta za organizaciju završnice HJBL ponuđenih u Pozivu HBS-a za kandidaturu odnosno naše Ponude 

za prihvaćanje završnog turnira, kao što se razlikuje i u odnosu na prethodno preuzete obveze HBS-a navedene u 

Pozivu za podnošenje kandidature za organizaciju završnice natjecanja HJBL. 

D.Klarić podsjeća kako je povećanje osobne članarine pravdano namjerom HBS-a da viškom prihoda iz tog izvora u 

potpunosti pokrije troškove juniorske lige uključivo i završni turnir i stoga je mišljenja da bi HBS u cijelosti trebao 

pokriti navedeni turnir. 

Nakon rasprave o samom Ugovoru zaključeno je da se postojeći Ugovor s primjedbama proslijedi prema 

HBS-u i da se točno traži koje su obveze i prava BS PGŽ u organizaciji završnice HJBL uz napomenu 

kako je povećanje osobne članarine od strane HBS-a pravdano namjenskim trošenjem dijela tog 

prihoda na troškove juniorske lige uključivo i završni turnir. 
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 Ad.8. Prijedlog Pravilnika o postupku jednostavne nabave 

Predsjednik ukratko obrazlaže razlog donošenja ovog Pravilnika koji je sastavljen sukladno Zakonu o javnoj nabavi 

(N.N. br.120/16) te na temelju čl.35. Statuta BS PGŽ. 

Prijedlog Pravilnika jednoglasno je prihvaćen. 

Ad.9. Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o izboru i proglašenju najboljih pojedinaca, ekipa i 

sportskih djelatnika u boćanju 

Sitne izmjene unutar samog Pravilnika predložene su od strane predsjednika koji također predlaže da Sportska 

komisija predloži najbolje boćare i boćarice, sportske djelatnike itd. a UO BS PGŽ prihvaća ili ne prihvaća takav 

prijedlog. Prijedlog za „Nagradu za životno djelo“ može predati i netko izvan Sportske komisije, klubovi odnosno 

pojedinci. 

S.Marelja daje prijedlog da se i suci uvrste u Pravilnik o izboru te da se i njima dodijeli javno priznanje za svoj rad 

i angažman. Zbor sudaca naše županije bi davao prijedlog prema Sportskoj komisiji.  

D.Klarić postavlja pitanje na koji način će se odrediti kriterij određivanja najboljeg suca. 

S.Marelja mišljenja je da bi jedan od način bio da se uputi upit prema klubovima da imenuju po tri suca s kojima 

su bili najzadovoljniji u prošloj godini i od 70 klubova unutar naše županije dobit će se uvid u ponajbolje suce za 

dodjeljivanje priznanja. Uvesti i način bodovanja dobivenih glasova ovisno o rangu suđenja pojedinog suca – 

nacionalni sudac ili obični sudac, 1.HBL, 2.HBL itd. 

Ovakav prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o izboru i proglašenju najuspješnijih pojedinaca, ekipa i 

sportskih djelatnika u boćanju te uvrštavanjem priznanja za boćarskog suca u sam Pravilnik podržan 

je sa sedam glasova ZA i jednim suzdržanim glasom. 

 

Ad.10. Pitanja i prijedlozi 

 

10.1. Termin održavanja svečane dodjele priznanja najuspješnijima u 2019.g. – BS PGŽ 

 S tajnicom koja radi na Godišnjaku „Boćanje u PGŽ u 2019.“, je usuglašen termin održavanja svečane dodjele 

priznanja najuspješnijim boćarima i boćaricama te ostalim djelatnicima u boćarskom sportu. Svečanost će se održati 

sredinom ožujka 2020.g. 

 

10.2. Prijedlog programa osposobljavanja za poslove trenera/ice boćanja 

Od strane Sandra Gulje, stručnog voditelja programa pri Sportskom učilištu – ustanovi za obrazovanje odraslih, stigao 

je prijedlog „Poziva za upis u Program osposobljavanja za poslove trenera/ica boćanja.“ Po predviđenoj dinamici 

realizacije programa programska nastava odnosno prijemni ispit održao bi se već 13.ožujka 2020.g.   

Predsjednik predlaže da se zbog prekratkog roka oko pronalaženja zainteresiranih polaznika ovaj prijedlog programa 

prolongira za iduću 2021.g. Angažman u pronalasku zainteresiranih polaznika tokom 2020.g. treba odraditi Zbor 

trenera BS PGŽ, te u koordinaciji sa ZS PGŽ i BS PGŽ pokušati sufinancirati program čija cijena ovisi o broju samih 

polaznika. Cijena se kreće od 7.000,00 kn za više od 20 polaznika odnosno 8.000,00kn za 15-19 polaznika. 

Članovi UO jednoglasno su se složili s prijedlozima predsjednika Saveza da se program obrazovanja za 

zvanje trenera/ice boćanja prolongira za sljedeću godinu. 

 

 

10.3. Odluka povjerenika 1.HŽBL na povredu Propozicija o državnim natjecanjima od strane  

BK Čavle ŠB 

Pod ovom točkom za riječ se javio D.Klarić koji ukratko objašnjava što se dogodilo na utakmici 5.kola HŽBL-e između 

BK Nova Veruda i BK Čavle ŠB. Jedna igračica Čavle ŠB nastupila je u 4 discipline ali od toga igrala je 3 pojedinačne 

discipline što nije u skladu s Propozicijama o državnim natjecanjima HŽBL sezona 2019/2020 (u daljnjem tekstu: 

Propozicije). Odlukom povjerenika HŽBL utakmica, koja je u redovnom dijelu završila u korist gostujuće ekipe 
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 rezultatom 4:20, registrirana je rezultatom 12:12 zbog povrede Propozicija u posljednjoj fazi takmičenja. Smatra da 

sankcija za  počinjeni prekršaj nije u skladu i duhu sporta i sportskog takmičenja, te da propisana sankcija nije nigdje 

navedena u službenim dokumentima HBS – raznim Pravilnicima, Propozicijama, Disciplinskom pravilniku – već samo 

u Sudačkom priručniku. Predsjednik Čavle ŠB daje na znanje članovima UO da je napisan jedan dopis u kojem se 

dotaknuo ne samo ovog problema već i šire slike stanja u ženskom boćanju. Dopis će biti upućen svima koji su 

uključeni u žensko boćanje te članovima UO BS PGŽ. 

D.Blečić daje objašnjenje kao član Sportske komisije u HBS-u zašto je donesena ovakva sankcija naglašavajući da 

nije učinjen običan prekršaj već proceduralni prekršaj prema Propozicijama, gdje se navodi da igrač može odnosno 

gdje ne može nastupiti, te se takav prekršaj nije mogao dogoditi od 1.-3. faze igara. Navodi da je utakmica zbroj 

bodova svih odigranih disciplina, a faze utakmice donesene su iz razloga da se zna raspored odigravanja pojedinih 

disciplina unutar jedne utakmice, te da nema razlike u bodovanju disciplina po fazama već sve imaju jednaku težinu 

odnosno jednako se boduju. 

Predsjednik navodi da su po njegovom sudu retroaktivno oduzeti bodovi što ne štiti igru jer je do učinjenog prekršaja 

odigrano sve pro propozicijama i MTP-u. Smatra da je u trenutku nastajanja prekršaja trebalo sankcionirati.  

S.Marelja je stava da je ovo za raspravu gdje bi trebali biti uključeni i ljudi iz HBS-a te da se neke stvari oko sankcija 

za ovakav prekršaj trebaju mijenjati i daje primjer: igračica je mogla  u II. fazi igara napraviti svjetski rekord u 

brzinskom izbijanju, a zbog prekršaja u IV. ili V. fazi igara ovakvom sankcijom poništava se taj svjetski rekord, što je 

apsurdno. 

Zaključak je da se kroz Komisiju za razvoj boćarskog sporta raspravi o ovom i sličnim problemima i 

stvarima koje su nedorečene kroz Pravilnike, Propozicije i sličnim aktima HBS-a.   

 

10.4. Problem obavljanja odnosno financiranja liječničkih pregleda 

D.Blečić ponovo naglašava da se približava nastavak proljetnog dijela sezone i da će se javiti problem obavljanja 

liječničkih pregleda odnosno financiranja istog.  Svi klubovi dobili su naputak od Sportske komisije i našeg županijskog 

Saveza, objavom na internet stranicama, e-mailom i u samom kontaktu s članovima klubova, te kroz sudačke 

seminare, da za proljetni dio sezone MORAJU imati pregled obavljen kako to propisuje Zakon o sportu. Problem će 

nastati u nemogućnosti većine klubova da pokriju taj, za klub, veliki trošak te da će se klubovi početi gasiti domino 

efektom. Suci su također dobili naputke da ne dozvole igru niti jednom igraču i/ili ekipi ukoliko nema valjani pregled 

prema Zakonu o sportu. Navodi da i prilikom registracije za novu sezonu klub se neće moći registrirati ukoliko nema 

valjani liječnički pregled od doktora sportske medicine odnosno kako propisuje Zakon o sportu. Podsjeća da je 

dopredsjednik Saveza S.Gulja  preuzeo obvezu na sebe da će pokušati riješiti ovaj problem i da se nada da će se 

rješenje pronaći čim prije.  

 

Sjednica UO BS PGŽ završila je s radom u 19.45 sati. 

 

Zapisnik sastavila: 

Nives Jelovica, 

tajnica BS PGŽ 

Prilozi: 

- Konačno financijsko izvješće za 2019.g., bilanca 

- Sastavi komisija 

- Odluka o isplati naknada i putnih troškova  

- Ugovor o završnici HJBL s danim primjedbama 

- Pravilnik o provedbi postupaka jednostavne nabave 

- Izmijenjeni i dopunjeni Pravilnik o izboru i proglašenju najuspješnijih pojedinaca, ekipa, sportskih djelatnika 

u boćanju PGŽ-e 
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